

Amazing CHINA 中国

8D6N

湖南八面山+贵州梵净山

长沙/常德/铜仁/江口-梵净山/八面山/吉首/墨戎

HUNAN BAMIANSHAN + GUIZHOU FANJINGSHAN

CHANGSHA/CHANGDE/TONGREN/JIANGKOU - MOUNT FANJING/BAMIANSHAN/JISHOU/MORONG

Tour Code: CCV



China
中国



行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Willow Lake
柳叶湖



Zhongnanmen Ancient Town
中南门古镇



Visit Ancient town at night
游最美古镇夜色

精简行程：

第一天 抵达长沙 (210公里) 常德 (机上用餐/午/晚)

- ☑ 常德柳叶湖
- ☑ 常德河街，高山街（美食街）

第二天 常德 (330公里) 铜仁 (早/午/晚)

- ☑ 中南门古镇（世界文化遗产）
- ☑ 古城乘船
- ☑ 游最美古镇夜色

第三天 铜仁 (50公里) 江口 (早/午/晚)

- ☑ 梵净山（含索道）
- ☑ 凤凰山
- ☑ 观云海金顶
- ☑ 天空之城

第四天 铜仁 (60公里) 凤凰 (50公里) 吉首 (早/午/晚)

- ☑ 九龙洞
- ☑ 凤凰古城（含沱江泛舟）

第五天 吉首 (100公里) 里耶 (20公里) 八面山 (早/午/晚)

- ☑ 里耶古城
- ☑ 八面山景区（中国名山）
- GD专享：特别安排品尝里耶特色油粑粑**
- ☑ 网红打卡空中草原
- ☑ 网红打卡山顶悬崖公路，观绝美日出云海
- ☑ 网红打卡篝火音乐，帐篷酒吧

第六天 八面山 (140公里) 墨戎 (270公里) 常德 (早/午/晚)

- ☑ 墨戎苗寨（中国特色村寨）
- GD专享：苗家长拢宴**

第七天 常德 长沙 (早/午/晚)

- ☑ 长沙IFS国金中心
- ☑ 美食街（坡子街）

第八天 抵达吉隆坡 (机上用餐)

观光景点：

铜仁

- ◆ **中南门古镇** - 中南门古城简称（铜仁古镇），位于铜仁市中心地带，东南西三面环水，仅北面依山，地势险要，是铜仁市独有的民族文化资源。

江口

- ◆ **梵净山** - 中国五A景区，是武陵山脉主峰最高峰，梵净山得名于（梵天净土），被称为（地球绿洲），全境山势雄伟，层峦叠嶂，溪流纵横，飞瀑悬泻，一年四季都是美景，标志景点有：红云金顶，月镜山，万米睡佛，蘑菇石，万卷经书，九龙池凤凰山等。

九龙洞

- ◆ **九龙洞** - 九龙洞位于铜仁城东17公里，面临秀丽的锦江河，相传六龙山上有六条黄龙，洞内钟乳石林，五光十色，晶莹剔透，千姿百态，妙趣横生，各种石花，栩栩如生，其中高20米以上的钟乳石有10多根，最高一根达到40米，直径16米，为世界罕见。

凤凰古城

- ◆ **凤凰古城** - 凤凰古城，位于湖南省湘西土家族苗族自治州的西南部，占地面积约10平方千米，由苗族、汉族、土家族等28个民族组成，为典型的少数民族聚居区。凤凰古城建于清康熙四十三年（1704年），东门和北门古城楼尚在。城内青石板街道、江边木结构吊脚楼，以及朝阳宫、古城博物馆、杨家祠堂、沈从文故居、熊希龄故居、天王庙、大成殿、万寿宫等建筑，全都透着古城特色。

湘西八面山

- ◆ **八面山** - 八面山位于湘西龙山县南部，海拔高度1200多米，夏季平均气温只有20多度，山上景点众多，神奇壮丽，沈从文称之为（别一个国度），近年来八面山被建设成为湖南网红景区。成为露营爱好者的绝佳选择之地。



✓ 6早餐 / 7午餐 / 7晚餐

风味餐：

- ★ 贵州风味
- ★ 苗家风味
- ★ 苗家长拢宴
- ★ 中式合菜
- ★ 柴火鱼宴
- ★ 山顶农家风味



酒店住宿（6晚）

- ✓ 常德汤臣万豪酒店或同级 x1晚
- ✓ 铜仁国宾酒店或同级 x2晚
- ✓ 吉首皇冠假日酒店或同级 x1晚
- ✓ 八面山星空帐篷（入住首选星空帐篷，如冬天12月底到1月上旬则选择入住山顶小木屋） x1晚
- ✓ 常德汤臣万豪酒店或同级 x1晚

自费项目：凤凰边城歌舞秀+足浴按摩1小时【RMB 500/人】

免责声明：由于新冠肺炎疫情限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Morong Miao Village
墨戎苗寨



Changsha IFS International
Financial Center
长沙IFS国金中心



Pozi Street
坡子街

SCHEDULE

D1 ARRIVAL ✈️ CHANGSHA (210km) CHANGDE (MOB/L/D)

- ☑ Willow Lake
- ☑ Changdehe Street, Gaoshan Jie (Food Street)

D2 CHANGDE 🚗 (330km) TONGREN (B/L/D)

- ☑ Zhongnanmen Ancient Town
- ☑ Ancient city boat ride
- ☑ Visit Ancient town at night

D3 TONGREN 🚗 (50km) JIANGKOU (B/L/D)

- ☑ Fanjing Shan (including cable car)
- ☑ Phoenix Mountain
- ☑ Golden Summit to View the Sea of Clouds
- ☑ City in the Sky

D4 TONGREN 🚗 (60km) FENGHUANG 🚗 (50km) JISHOU (B/L/D)

- ☑ Jiulong Cave
- ☑ Phoenix Ancient Town (Include Boat Ride)

D5 JISHOU 🚗 (100km) LIYE ANCIENT CITY 🚗 (20km) BAMIANSHAN (B/L/D)

- ☑ Liye Ancient Town
- ☑ Bamianshan
- GD Exclusive: Special arrangement to taste Riye's special oil cake
- ☑ Sky grassland
- ☑ Check in on the cliff road on the top of the mountain and watch the beautiful sunrise over the sea of clouds
- ☑ Campfire music, tent bar

D6 BAMIANSHAN 🚗 (140km) MORONG 🚗 (270km) CHANGDE (B/L/D)

- ☑ Morong Miao Village
- GD Exclusive: Miao Parents Reunion

D7 CHANGDE ✈️ ARRIVAL (B/L/D)

- ☑ Changsha IFS International Financial Center
- ☑ Food Street (Pozi Street)

D8 ARRIVAL KUALA LUMPUR (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

ZHONGNANMEN ANCIENT TOWN

- ◆ **Zhongnanmen Ancient Town** - Zhongnanmen Ancient Town, abbreviated as Tongren Ancient Town, is located in the central area of Tongren, surrounded by water on three sides, southeast and west, and only the north is surrounded by mountains. The terrain is dangerous and is a unique national cultural resource of Tongren City.

FANJING MOUNTAIN

- ◆ **Fanjing Shan** - China's 5A scenic spot, is the highest peak of the main peak of the Wuling Mountains. Fanjing Mountain is named after the (Brahma Heaven Pure Land) and is known as the (Earth Oasis). The whole area is majestic with mountains, crisscrossing streams, and hanging waterfalls. Xie is a beautiful place all year round. Its landmark attractions include: Red Cloud Golden Summit, Moon Mirror Mountain, Ten Thousand Meters Sleeping Buddha, Mushroom Stone, Ten Thousand Volumes of Sutras, Nine Dragon Pond and Phoenix Mountain, etc.

JIULONG CAVE

- ◆ **Jiulong cave** - Jiulong Cave is located 17 kilometers east of Tongren City, facing the beautiful Jinjiang River. It is said that there are six yellow dragons on Liulong Mountain. The stalactite forest in the cave is colorful, crystal clear, full of fun and interesting, and various stone flowers are lifelike, one of which is 20 meters high. There are more than 10 stalactites above, the tallest one reaches 40 meters and has a diameter of 16 meters, which is rare in the world.

PHOENIX ANCIENT

- ◆ **Phoenix Ancient Town** - Visitor will be impressed by its mystery, elegance and primitive simplicity. Fenghuang County has an exceptionally well-preserved ancient town that harbours unique ethnic languages, customs, arts as well as many distinctive architectural remains of Ming and Qing styles. The town is placed in a mountain setting, incorporating the natural flow of the river Tuojiang into the city layout. Joining a night tour of the ancient town after dinner, experience the romance and beautiful night scene of Phoenix ancient town.

BAMIANSHAN

- ◆ **Bamianshan** - Bamian Mountain is located in the south of Longshan County, Western Hunan, with an altitude of more than 1,200 meters. The average summer temperature is only more than 20 degrees. There are many scenic spots on the mountain, which are magical and magnificent. Shen Congwen called it (another country). In recent years, Bamian Mountain has been built it has become an Internet celebrity scenic spot in Hunan. An excellent choice for camping enthusiasts.



✓ 6 Breakfast / 7 Lunch / 7 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Guizhou Cuisine
- ★ Miao Cuisine
- ★ Banquet for Miao parents
- ★ Chinese Cuisine
- ★ Fish Feast
- ★ Hilltop Farm Feast



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Changde Tang's Hotel or or similar
- ✓ Tongren Guo Hotel or similar
- ✓ Jishou Crowne Plaza Hotel or similar
- ✓ Bamianshan Starry Sky Tent or similar

(The first choice is to stay in a starry sky tent.

In winter, from the end of December to early January, choose to stay in a mountain cabin.)

- ✓ Changde Tang's Hotel or similar class

x1 Night
x2 Nights
x1 Night
x1 Night

x1 Night

Opfional Tour: Phoenix Border Show + Foot massage for 1 hour 【RMB 500/PAX】

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 湖南 & 贵州 HUNAN & GUIZHOU ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 5°C ~ 11°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 16°C ~ 24°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C ~ 27°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 1°C ~ 8°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Boeing 737-800</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

